

Title (en)

Hydro-mechanical press.

Title (de)

Mechanisch-hydraulische Presse.

Title (fr)

Presse mécanique-hydraulique.

Publication

EP 0510506 A2 19921028 (DE)

Application

EP 92106507 A 19920415

Priority

DE 4112942 A 19910420

Abstract (en)

Hydro-mechanical press with a crank-driven outer ram (13) guided in the frame (1, 2, 3) and an inner ram (16) which is guided in the outer ram (13) and can be driven hydraulically relative to the outer ram (13), provision being made for at least one tool combination consisting of a tool fastened to the inner ram (16) and an opposing tool interacting with this tool and arranged in a fixed position. So that the hydraulically driven movements of the inner ram (16) relative to the outer ram (13) can be rapidly controlled or regulated in such a press, even during the crank-driven stroke of the outer ram (13), it is proposed to provide only single-acting cylinder/piston units (17, 18) for both directions of the relative movements symmetrically to the centre plane (II - II) of both rams (13, 16) in such a way that they are operatively arranged between the latter. <IMAGE>

Abstract (de)

Mechanisch-hydraulische Presse mit im Gestell (1, 2, 3) geführtem, kurbelgetriebenem Außenstöbel (13) und in diesem geführtem Innenstöbel (16), der gegenüber dem Außenstöbel (13) hydraulisch antreibbar ist, wobei mindestens eine Paarung eines an dem Innenstöbel (16) befestigten Werkzeuges und eines mit diesem zusammenwirkenden, gestellfest angeordneten Gegenwerkzeuges vorgesehen ist. Um bei einer solchen Presse die hydraulisch angetriebenen Relativbewegungen des Innenstöbels (16) zu dem Außenstöbel (13) auch während des kurbelgetriebenen Hubes des Außenstöbels (13) schnell steuern oder regeln zu können, wird vorgeschlagen, nur einfachwirkende Zylinder-Kolben-Einheiten (17, 18) für beide Richtungen der Relativbewegungen symmetrisch zu der Mittelebene (II - II) beider Stöbel (13, 16) angeordnet zwischen diesen wirkend vorzusehen. <IMAGE>

IPC 1-7

B30B 1/26

IPC 8 full level

B30B 1/26 (2006.01); **B30B 15/00** (2006.01); **B30B 15/28** (2006.01)

CPC (source: EP)

B30B 1/265 (2013.01); **B30B 15/007** (2013.01); **B30B 15/284** (2013.01)

Cited by

ITBO20110146A1

Designated contracting state (EPC)

DE ES FR GB IT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0510506 A2 19921028; EP 0510506 A3 19930331; EP 0510506 B1 19950222; DE 4112942 A1 19921022; DE 59201433 D1 19950330;
ES 2069925 T3 19950516

DOCDB simple family (application)

EP 92106507 A 19920415; DE 4112942 A 19910420; DE 59201433 T 19920415; ES 92106507 T 19920415